
     Protokol Nr 12 
 
 
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju z dnia 23 stycznia  2008 roku.  
 
 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie obecni zgodnie z załączoną listą 
obecności. 
 
Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji P. Kociołek. 
Tematem posiedzenie  było: 
 
1. Opracowanie planu pracy Komisji na rok 2008r.  
2. Opracowanie wniosku do Ministerstwa Rozwoju Regionalnego w sprawie zmiany 
punktacji wniosków o pozyskiwanie  funduszy europejskich.  
 
 
Ad. pkt. 1.  
 
 
Komisja opracowała plan pracy na rok 2008 , który stanowi zał. nr  1 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. pkt. 2.  
 
Przewodniczący Komisji zapoznał Komisję z pismem, które wpłynęło z Urzędu 
Marszałkowskiego w związku z wystosowanym zaproszeniem Komisji Rady Gminy do 
wzięcia udziału przedstawiciela Urzędu Marszałkowskiego w temacie wypracowania pisma 
do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi  o zmianę punktacji wniosków dot. pozyskiwania   
funduszy europejskich.  
 
Kserokopia pisma  stanowi zał. nr 2 do protokołu . 
 
W piśmie jest prośba  o przekazanie uwag z posiedzenia Komisji , które mogą stanowić 
materiał do dyskusji w spotkaniach konsultacyjnych , w wyniku których zakłada się przyjęcie 
ostatecznych zapisów programowych . 
 
Na Komisję został zaproszony inspektor A. Dudziak, który udzielił   informacji na temat 
zasad przyznawania punktacji  do wniosków  o pozyskiwanie funduszy europejskich z 
Programu  Rozwoju Obszarów Wiejskich .  
Poinformował takŜe o trwających ,  daleko zaawansowanych  rozmowach na temat wstąpienia 
gminy Pabianice do Związku Gmin. Gminą wiodącą ma  być  gmina miejska Pabianice . 
Obecnie trwa załatwianie spraw proceduralnych związanych z powołaniem takiego związku. 
 
Po zapoznaniu się z przedstawioną przez inspektora A. Dudziaka  informacją  na temat zasad 
przyznawania punktacji  do wniosków  o pozyskiwanie funduszy europejskich z Programu  
Rozwoju Obszarów Wiejskich,  Komisja zaproponowała  sposób punktacji. 
 
 



      - 2 –  
 
UpowaŜniła inspektora A. Dudziaka do sporządzenia w tej sprawie pisma do Ministerstwa 
Rozwoju Regionalnego, które  Komisja przedłoŜy  w formie wniosku  do zaopiniowania na 
najbliŜszej sesji Rady Gminy.  
 
Pismo w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
Na posiedzenie Komisji został zaproszony W-ce Wójt E. Adamczyk w celu udzielenia 
wyjaśnień na temat inwestycji drogi Piątkowisko –Górka Pabianicka. Poinformował, Ŝe na tę 
drogę jest juŜ wykonany kosztorys , będziemy ubiegali się o środki unijne , jednak zachodzi 
obawa , Ŝe  szanse  na pozyskanie ich mamy niewielkie . W przypadku kiedy nie doszłoby do 
ich pozyskania zmuszeni bylibyśmy powrócić  do poprzedniej koncepcji tj. wykonania tylko 
remontu drogi przez Górkę Pabianice ze środków własnych budŜetowych .  
Ponadto w-ce wójt poinformował, Ŝe chcielibyśmy zdjąć z planu inwestycyjnego drogi, które 
będą kolidowały z budową planowanej drogi S- 14 , w innym przypadku zniszczone 
zostałyby one  w trakcie budowy tej trasy.  
 
 
Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
        Posiedzeniu przewodniczył: 
        Przewodniczący Komisji  
        Ochrony Środowiska i Rozwoju  
 
         Piotr Kociołek  
 
 
Protokołowała: 
 
Urszula Czerwonka  


